

التاريخ : 06 يناير 2026

Date :

Mr. Hamed Ahmed Ali  
Chief Executive Officer  
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،  
الرئيس التنفيذي  
سوق دبي المالي

Greetings,

Further to our disclosure dated 11/08/2024 and based on information received from our subsidiary, First Takaful Insurance Company, the subsidiary has been obligated to pay the International Air Transport Association (IATA) the amount of KWD 804,101.982 (Kuwaiti Dinars Eight Hundred Four Thousand One Hundred One and 982 Fils only), and to pay IATA legal interest at a rate of 7% on the adjudged amount of KWD 804,101.982 (Kuwaiti Dinars Eight Hundred Four Thousand One Hundred One and 982 Fils only).

First: In Appeal No. 348 of 2022 – Commercial, the appeal judgment ruled to overturn the appealed judgment regarding the interest claim and ordered the respondent company to pay the appellant legal interest at a rate of 7% annually on the adjudged amount of KWD 804,101.982 (Kuwaiti Dinars Eight Hundred Four Thousand One Hundred One and 982 Fils only), from 19/01/2020 until full settlement, in addition to appropriate court expenses.

Second: In Appeal No. 339 of 2022 – Commercial, the appeal was dismissed, and the appellant was ordered to bear the costs and pay twenty Kuwaiti Dinars as attorney fees.

**Expected Impact on the Subsidiary Company:** The principal amount along with the legal interest as of the date of the appeal judgment has been fully settled. The remaining interest to be paid, estimated at approximately KWD 168,861 or as calculated by the Enforcement Department at the Ministry of Justice, will be reflected in the consolidated financial statements of the parent company

تحية طيبة وبعد ،  
الحالاً لفصاحنا المؤرخ في 11/8/2024 وما ورد إلينا من شركتنا التابعة الشركة الأولى للتأمين التكافلي ، إلزام الشركة التابعة بأن تؤدي للإتحاد النقل الجوي الدولي (804,101.982 د.ك / فقط ثمانمائة وأربعة ألف ومائة واحد ديناراً كويتيًّا وتسعمائة واثنان وثمانون فلساً) ، وإلزام الشركة الأولى للتأمين التكافلي بأن تؤدي للإتحاد النقل الجوي الدولي فوائد قانونية بواقع 7% على المبلغ المقضى به وقدرة 804,101.982 د.ك / فقط ثمانمائة وأربعة ألف ومائة واحد ديناراً كويتيًّا وتسعمائة واثنان وثمانون فلساً).

أولاً: في موضوع الاستئناف رقم 348 لسنة 2022 تجاري بإلغاء الحكم المستأنف بدفع الطلب بالفوائد و القضاء بإلزام الشركة المستأنفة ضدها بأن تؤدي للمستأنف الفوائد القانونية بواقع 7% سنوياً على المبلغ المحکوم به وقدرة (804,101.982 د.ك / فقط ثمانمائة وأربعة ألف ومائة واحد ديناراً كويتيًّا وتسعمائة واثنان وثمانون فلساً) ، اعتباراً من تاريخ 19/01/2020 حتى تمام السداد والمناسب من المصارف.

ثانياً: في موضوع الاستئناف 339 لسنة 2022 تجاري برفضة والزتم المستأنف المصارف وعشرون ديناراًتعاب محاماه.

والأثر المتوقع على الشركة التابعة نتيجة الحكم تم سداد أصل الحكم مع الفوائد القانونية بالكامل من تاريخ حكم الاستئناف، وسيتم سداد باقي الفوائد المحکوم بها والمتواعدة ان تكون بواقع 168,861 د.ك أو طبقاً لما سيتم احتسابه من قبل ادارة التنفيذ بوزارة العدل ، والذي سينعكس من خلال الميزانية المجمعة للشركة الأم.



صالح صالح السلمي

رئيس مجلس الإدارة

Saleh Saleh Al-Selmi

وتفضلاً بقبول فائق التحية والتقدير،،

International Financial Advisors Holding K.P.S.C  
(CR 20377 - Capital KD 54,253,400.400)

(+965) 22 456 631 - فاكس: 1 8444 32 - دروازة العبدالرازق - مبني سوق الكويت - مدخل 1 - الدور الثامن - ص.ب: 4694 الصفا، 13047 الكويت - ص.ب: 4694

Al Abdul Razzak Square - Souk Al-Kuwait Building - Block A - Floor 8 - P.O.Box: 4694 Safat, 13047 Kuwait - Tel: (+965) 1 8444 32 - Fax: (+965) 22 456 631

Email: info@ifakuwait.com - Website: www.ifakuwait.com

شركة الاستشارات المالية الدولية القابضة ش.م.م.ع  
(سجل تجاري رقم 20377 - رأس المال 54,253,400.400 د.ك)